



Dato	Sted	Deltakere	Møtenummer
19.10.20 Start kl 2000 Slutt kl	TEAMS	Tilstede: Lisbeth, Geir, Rune John-Harald, Arne, Tommy, Rolf, Chris	Nr. 34 2020

	Agenda		Ansvarlig
1	Godkjenning av referat	Gjøre om møtereferat 31 til web versjon? Godkjent Gjøre om møtereferat 32 til web versjon? Godkjent Gjøre om møtereferat 33 til web versjon? Godkjent	GF GF GF
2	Gjennomgang av maillogg/post	Status - Vi sjekker opp dette med manglende tenner.	GF
3	Gjennomgang av annen post	Post fra avdeling. Avlskåring - Mye retur av bladet	
4	Økonomi	Kort Status:  Nesten ferdig med september.  Info om svar angående søknad om erstatning NV avlysning. - LK er bekymret for moms refusjon igjennom NKK. Ting tar lengere tid enn normalt, grunnet situasjonen de er i.	
5	Diverse fra avdelingene	Kort status. Runde rundt bordet.	
6	Nytt fra HBU	Status komité <ul style="list-style-type: none"> <li>NM ferdig. Alt veldig bra. Kommentarer fra dommere er sendt redaktør. LK har fått inn fakturaer på alle.</li> <li>RAS lager litt mer om NM og sender flere bilder til bladet.</li> <li>JH sender over resultater på NM til WinSis og Tommy.</li> </ul> Skogsbruks <ul style="list-style-type: none"> <li>Status</li> <li>Ronny bistår mye med terminlister, og har ventet litt med å bruke han så mye på Skogsbruks.</li> <li>De fleste raseklubbene er med på dette videre.</li> </ul> Terminlister er ferdig lagt inn i NKK. Da må vi vente på NKK og hva som skal korrigeres. Ny korrigering kommer etter 1/11.  Utdanning av brukshund dommere må via NKK.	RAS RAS JH
7	Nytt fra AVL	Status komité Prøver å få til en ekstra dommer på NV2021. Mulig vi har svar på dette innen slutten av desember. Har spurt 2, og jobber videre med flere. Begge har takket foreløpig nei. <ul style="list-style-type: none"> <li>Kåringslister og sekretærer</li> </ul>	TO



		<ul style="list-style-type: none"> <li>○ Kåringslister kommer til HS og avl-sekr, men avd er trege. Skulle hatt nye lister 2-3-4 oktober..... Er det feil eller mangler, så skal avls ansvarlig varsles og han skal ha mail på dette umiddelbart.</li> <li>○ Status kåringsdistrikt? Har fått inn 3 svar.</li> <li>○ TO lager nytt forslag til kåringsdistrikt med god fordeling i Norge, med 14 dager svarfrist.</li> </ul> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Status dommerutdanning <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Har fått 1 søker.</li> </ul> </li> <li>● WUSV – SV Status på pågående <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Purring på hva som skal til for å få inn K-testen.</li> <li>○ Hvilke tillegg er det de vil ha med?</li> </ul> </li> <li>● Event. <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Breeding programmet må fortsatt renskrives og sendes ut.</li> <li>○ Samme er det med DNA kit</li> <li>○ Hva med WUSV nasjonal Universal Championship? HBU/Avl må ta dette sammen</li> <li>○ De aller fleste som fikk disp ifm Korona har nå gjennomført sine krav om meritter.</li> </ul> </li> </ul>	<p>TO</p> <p>TO</p> <p>TO</p> <p>TO</p> <p>RAS/TO</p>
8	Orientering om kommende møter/representasjon	<p>Vi må flytte vårt HS møte 28 november. LK må ta kontakt med Quality. Vi må ha ett HS møte FØR RS møtet på teams. Forslag 21-22 november.</p> <p>NKK RS møte 28 november på Quality</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● . 3 plasser + Vara</li> <li>● RS møte er viktig at vi er der og påvirker.</li> <li>● Papirene er lagt ut <a href="https://www.nkk.no/rs-2020/category1382.html">https://www.nkk.no/rs-2020/category1382.html</a></li> <li>● Kraftig økning av grunnkontingent. Fra 230,- til 700,- <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Vi kommer til å miste støttemedlemmer.</li> <li>○ Servicegraden fra NKK blir/er betydelig redusert.</li> <li>○</li> </ul> </li> </ul>	<p>LK</p> <p>JH</p>
9	Ungdomsarbeid	<p>Status</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Avd Romerike avholder en samling fra 13-15 nov.</li> <li>● 4 påmeldte. Ikke lagt ut enda. Blir muligens 7-8 stykker</li> <li>● Lillestrøm har satt restriksjoner på maks 10 personer.</li> <li>● Det blir en delt sesjon for evnt å få med alle.</li> <li>● Har med egne liner osv osv. Kan låne desinfisert fra CA</li> </ul> <p>Det er 3 nye junior handlere.</p> <p>Kommer snart ett forslag på junior vester.</p>	
10	Disiplinærsaker (status fra DU)	DU saker	

11	<b>Andre saker</b>		<b>Ansvarlig</b>
A	Rep.møte 2021	Til møte nr 35 Vi følger NKK sine anbefalinger	



		<p>Rep møte blir 10 og 11 april</p> <p>Hva gjør vi på søndagen?</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Organisasjonskurs med NKK?</li> <li>• Skogsbruksprogrammet?</li> <li>• NSchK avls strategi?</li> <li>• Regelverk NV?</li> <li>• 100 år?</li> <li>• Gjennomgang og innspill på hjemmeside, NKK dogweb, Deltager.no</li> </ul>	Alle
B	Klubben 100 år 24 mars 1922	<p>Til møte nr 35</p> <p>Hvordan skal dette markeres.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Har det kommet forslag på navn?</li> </ul>	
C	Terminlister 2021	<p>Status: Avl</p> <p>Frist 1/11 – Under kontroll</p> <p>HBU</p> <p>Frist 7/10 - OK</p>	
D	NV 2021	<p>Til møte nr 35</p> <p>Sted</p> <p>Dommere</p> <p>etc</p>	
E	Henger	<p>Status</p> <p>RAS har fått tilbud fra NTS</p> <p>RAS venter på Gaupen.</p> <p>AK kjenner noen på Brendrup. Han sjekker der.</p>	
F	Bladet	<p>Redaktør må oppdatere pc, og trenger program for å designe. Adobe InDesign er brukt tidligere. Det gamle virker ikke lenger, da lisens har utgått.</p> <p>Koster 500,- pr mnd. Innvilget.</p>	

	Eventuelt		Ansvarlig
1			
2			
3			
4			
5			

**NESTE MØTE****21-22 november på Quality  
Gardermoen.****Lørdag kl 1000-1800****Søndag kl 1000**